

## 特洛伊大学孔院文化角活动——中国剪纸

美国当地时间 2019 年 3 月 27 日下午，特洛伊大学孔子学院在特洛伊校区举办了以中国剪纸为主题的文化讲，特洛伊大学师生员工 15 余人参加此次活动。访问学者程文娟老师首先向介绍了中国剪纸的历史及文化寓意，然后示范剪纸的基本方法，并让学员们利用自己的想象力，剪除自己的作品。。到场的每位学员都学会了立体春剪纸和窗花剪纸，深深感受到中国民间传统文化的博大精深。最后大家带着自己的作品合影留念，满意而归。



## Chinese Cultural Club Held by Confucius Institute at Troy University: Chinese Paper-cutting

At 3:30 pm, March 27, 2019, Confucius Institute at Troy University held a Chinese Culture Club on the theme of Chinese paper-cutting at Troy Campus. More than 15 students and teachers from Troy University participated in the event. Visiting scholar Wenjuan Cheng hosted the event. Wenjuan introduced the history Chinese paper cutting, and cultural codes of paper cutting. Then she demonstrated the basic methods of paper-cutting, encouraging the students to use their imagination to cut their own works. Everyone who attended the event learned the three-dimensional spring paper-cutting and paper-cutting for window decorations. The students were impressed by the profoundness of the Chinese traditional folk art. At the end of the event, all of them took a group picture with their own works.

